
Proč nemám rád Starobrno 1/1

Proč nemám rád Starobrno

Autor: Qark
Datum: 12. 11. 2004 11:22
URL: http://www.qark.net/clanek/proc-nemam-rad-starobrno

Včera jsem byl zase po nějaké době v hospodě, kde se točilo Starobrno. Většinou se mi daří se
takovým lokálům vyhýbat, ale tohle zprvu vypadalo na slušnou hospůdku. Starobrno mi nikdy
nechutnalo, osobně si myslím, že by se to rozhodně nemělo nazývat pivem. Raději bych to prodával
v lékárně jako projímadlo, protože druhý den po větší pařbě strávíte ráno na zachodě se slušným
průjmem.

Celkem mě překvapilo, že tohle "pivo"  je (podle stránek starobrno.cz) nejoceňovanější celostátní
značkou v odborných degustačních soutěžích. To ti degustátoři asi nikdy nepili opravdový pivo,
nebo někde ztratili chuť. 

Podle mého názoru si sice Starobrno najde hodně svých příznivců (žíznivců), ale důvodem není
jeho chuť, ale jeho nízká cena. Neni proto divu, že se točí převážně v hospodách nižší cenové
skupiny. To je bezesporu místo kam tohle "pivo" patří. Ale vždy mě dokáže překvapit, když přijdu do
slušné restaurace na jídlo, k němuž si chci dát jedno dobré pivo a zjistím, že se tu točí Starobrno. V
tom případě odcházím jinam. Myslím si, že člověk, který se chce dobře najíst, si nebude kazit chuť
jídla Starobrnem. Navíc takový člověk asi nehledí na rozdíl pár korun mezi Starobrnem a pivem a
proto má právo na výběr něčeho lepšího. 

Svoje názory můžete projevit v komentářích. Těším se na ně.
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